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OiSO.0002.50.2023  

  

PROTOKÓŁ NR L/2023 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

z dnia 31 stycznia 2023 roku 

  

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji było 14 Radnych, nieobecny Radny 

Krzysztof Kurdziel (lista obecności w załaczeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 10.35 do godziny 14.00. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Adrian Skubisz.  

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych w tym Wicestarosty 

Brzozowskiego Jacka Adamskiego, który w ramach pełnionych obowiązków służbowych 

nadzór nad jednostką zarządzającą drogami powiatowymi —  tym samym odpowiada za 

inwestycje drogowe na terenie pow. brzozowskiego — Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec 

stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z wnioskiem w sprawie poszerzenia porządku 

obrad w pkt. 3 o informacje Wicestarosty Brzozowskiego Jacka Adamskiego w sprawie działań 

w obszarze infrastruktury drogowej w ciągu dróg powiatowych, w tym na terenie Gminy 

Nozdrzec. Wniosek przyjęto głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

 

Radny Stanisław Szpiech poinformował, że w materiałach na sesję Radni otrzymali min. 

projekt uchwały zmieniającej w sprawie wyznaczenia aglomeracji Nozdrzec, który był 

omówiony na spotkaniu przed sesją. Radny stwierdził, że wcześniej nie było rozmów  

w komisjach na ten temat, a wyłączenie z aglomeracji m. Hłudno i Wesoła, spowoduje brak 

działań w kierunku kanalizacji, co według mieszkańców jest niedopuszczalne i Rada nie może 

do tego dopuścić. Wobec powyższego Radny Stanisław Szpiech zgłosił wniosek o usunięcie  

z porządku obrad z punktu 11 litery a) projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyznaczenia aglomeracji Nozdrzec i przekazanie do stałych Komisji Rady Gminy Nozdrzec 

celem omówienia, jak również poinformowania mieszkańców tych miejscowości na zebraniach 

wiejskich.  

 

Przewodniczący Rady Gminy nawiązując do słów Radnego Stanisława Szpiecha prosił  

o zaprotokołowanie, iż przed sesją zostały złożone obszerne wyjaśnienia do przedmiotowego 

projektu uchwały przez pracownika merytorycznego, który jednoznacznie wskazał, że podjęcie 

tego projektu uchwały jest korzystne i podyktowane względami, które są przedstawione  
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w uzasadnieniu projektu zmieniającego uchwałę w sprawie wyznaczenia aglomeracji 

Nozdrzec. Natomiast, co do tego, że nie było spotkań komisji, zawiadomienie w raz  

z projektami uchwał na sesje dostarczono Radnym w ustawowym terminie i był czas spotkać 

się, aby porozmawiać. Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek 

Radnego Stanisława Szpiecha o usunięcie z porządku obrad w punkcie 11 litery a) projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia aglomeracji Nozdrzec. Wniosek 

przyjęto głosami: za – 9, przeciw – 1, wstrzymujących się – 4.    

Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowy projekt został usunięty większością 

głosów z porządku obrad.  

 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Informacje Wicestarosty Brzozowskiego Jacka Adamskiego w sprawie działań  

w obszarze infrastruktury drogowej w ciągu dróg powiatowych w tym na terenie 

Gminy Nozdrzec.  

4. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 30 grudnia 2022 r. 

5. Informacja Wójta o realizacji uchwał. 

6. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

7. Sprawozdanie Komisji stałych Rady Gminy Nozdrzec z działalności w 2022 r. 

8. Przedłożenie planu pracy Rady Gminy Nozdrzec oraz Komisji stałych Rady Gminy 

Nozdrzec na 2023 rok. 

9. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2023: 

a)  przedstawienie projektu budżetu gminy na rok 2023, 

b)  opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu gminy na rok  

2023, 

c)  opinia i wnioski Komisji stałych Rady Gminy Nozdrzec, 

d)  autopoprawki Wójta Gminy Nozdrzec do projektu budżetu, 

e)  zapytania i wyjaśnienia do projektu uchwały, 

f)  dyskusja nad projektem uchwały, 

g)  głosowanie uchwały. 

10. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec  
a)  przedstawienie projektu uchwały WPF Gminy Nozdrzec, 

b)  opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie WPF, 

c)  opinia i wnioski Komisji stałych Rady Gminy Nozdrzec do projektu uchwały, 

d)  autopoprawki Wójta Gminy Nozdrzec do projektu uchwały, 

e)  zapytania i wyjaśnienia do projektu uchwały, 

f)  dyskusja nad projektem uchwały, 

g)  głosowanie uchwały. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 
      a)  pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Podkarpackiego w Rzeszowie, 

      b)  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Brzozowskiego, 

      c)  zmiany Uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019 – 2023, 

d) zmiany Uchwały Nr XLIX/435/2022 Rady Gminy Nozdrzec z dnia 30 grudnia 2022 r. w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty. 
12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Zakończenie. 
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Ad 3.  

Wicestarosta Brzozowski Jack Adamski podziękował Przewodniczącemu Rady Gminy 

Adrianowi Skubiszowi za zaproszenie na sesję w celu przedstawienia informacji na temat 

działań w obszarze infrastruktury drogowej w ciągu dróg powiatowych, w tym na terenie 

Gminy Nozdrzec. Na wstępie przedstawianej informacji Wicestarosta Brzozowski 

poinformował o inwestycjach rozpoczętych w 2022 roku, czyli wykonanych chodnikach  

z kontynuacją prac w 2023 r. - przebudowa drogi na odcinku 4km Wara – Brzozów, budowa 

chodnika 350 m z przebudową drogi w Izdebkach Rudawcu, przebudowa przepustu koło Domu 

Strażaka w Izdebkach i budowa chodnika 680 m w Izdebkach. Wicestarosta podkreślił, że 

realizowane inwestycje są efektem dobrej współpracy pomiędzy pow. brzozowskim a Gminą 

Nozdrzec oraz udzielanej pomocy finansowej przez Radę Gminy Nozdrzec na poszczególne 

inwestycje wnioskowane przez Wójta Gminy Nozdrzec.  

 

Przedstawiona została także zapowiedź wykonania przedsięwzięć inwestycyjnych tj.: budowa 

chodnika 1300 mb. w miejscowości Wesoła, przebudowa drogi powiatowej z budową chodnika 

238 mb. Ujazdy - Błażowa i budowa chodnika w miejscowości Siedliska 290 mb. w kierunku 

Huty Poręb.  

 

Wicestarosta poinformował, że do końca kwietnia 2023 r. zostanie ukończony projekt na 

remont mostu w miejscowości Hłudno i o ukończonej dokumentacji na osuwisko  

w miejscowości Hłudno i Nozdrzec, lecz ich realizacja ze względu na bardzo duże koszty 

odbędzie się po pozyskaniu środków zewnętrznych.  

 

W informacji podsumowującej realizację inwestycji w 2022 r., Wicestarosta poinformował  

o przebudowie dróg z udziałem dofinansowań Województwa Podkarpackiego (przebudowa 

drogi Izdebki - Hłudno - Barycz na trzech odcinkach) i Lasów Państwowych (wykonanie 

przepustu w Hucie Poręby oraz przebudowa drogi Wesoła - Magierów 510 m o tonażu 30 ton).  

 

W odniesieniu do przedstawionych informacji, Radny Marian Zabój zwrócił się z prośbą  

o wykonanie dokumentacji na budowę chodnika na odcinku: Nozdrzec Góra w kierunku 

Hłudna i Nozdrzec Rzeki. 

 

Wicestarosta Brzozowski w odpowiedzi poinformował, że to Wójt występuje z wnioskiem 

wskazując potrzebę projektowania chodników na danych odcinkach. Chwilowo wstrzymano 

projektowanie nowych chodników celem zrealizowania aktualnych projektów. 

 

Do wypowiedzi Radnego Mariana Zaboja odniósł się Wójt Gminy Nozdrzec przekazując, że 

na początku 2023 roku wystąpił z wnioskiem do Starostwa Powiatowego w Brzozowie  

o przygotowanie dokumentacji chodnikowej nowych odcinków: od przystanku Izdebki Lipa  

do Izdebki Szkoła, Hłudno od skrzyżowania w kierunku Wesołej i Nozdrzca, Wara kontynuacja 

około 1 km w kierunku Brzozowa, Wesoła od szkoły przedłużenie w kierunku Baryczy, 

Nozdrzec przedłużenie odcinka w kierunku Hłudna na Hełm. Wójt poinformował również  

o niepisanym porozumieniu w sprawie partycypowania przez gm. Nozdrzec w kosztach 
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inwestycyjnych w obszarze infrastruktury drogowej w ciągu dróg powiatowych — przy udziale 

w stosunku 60/40 — przy czym gmina zobowiązuje się do utrzymywania chodników itp. 

 

Radna Grażyna Gładysz prosiła o zabezpieczenie miejsca przebudowy przepustu koło Domu 

Strażaka w Izdebkach. 

 

Radny Zbigniew Szpiech poinformował, że interweniował w tej sprawie, ale nie zostało to 

zabezpieczone. 

 

Wójt Stanisław Żelaznowski podziękował za uwzględnienie Gminy Nozdrzec w inwestycjach 

drogowo – chodnikowych już zrealizowanych oraz planowanych i pytał o budowę 

zaprojektowanego chodnika w kierunku Izdebki Góra. 

 

Wicestarosta Brzozowski poinformował, że w pierwszej kolejności będzie realizacja inwestycji 

z Programu Polskiego Ładu, które były przedstawiane. Natomiast budowa chodnika na 

wspomnianym odcinku będzie realizowana w miarę posiadanych środków finansowych. 

 

Radny Zbigniew Szpiech prosił o interwencję w sprawie przebudowanej drogi Izdebki- 

Obarzym gdzie w odległości około 100 m w kierunku Obarzyma jest oberwane pobocze. 

 

Wicestarosta Brzozowski przekazał, że zostaną podjęte odpowiednie kroki w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec podziękował Wicestaroście Brzozowskiemu  

za przybycie i przedstawienie informacji na temat zrealizowanych i planowanych zadań, które 

przyczyniają się do zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców. Stwierdził, że mimo 

aktywności inwestycyjnej i lepszym wskaźnikom w obszarze mb. chodników na terenie Gminy 

Nozdrzec, to nadal są zauważalne braki w tej ważnej dla pieszych infrastrukturze.  

 

Wobec braku chętnych Przewodniczący zarządził 15 minutową przerwę. 

 

Po wznowionych obradach Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec realizował kolejny punkt 

porządku obrad. 

 

Ad 4.  

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przyjęcia protokołu sesji z dnia 30 grudnia 2022 

roku, wobec braku uwag oraz wniosków protokół przyjęto głosami; za- 14, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

 

Przed realizacją kolejnego punktu, Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z wnioskiem  

o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały przedstawiony Radnym przed sesją w punkcie 

11 litera d) w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/435/2022 Rady Gminy Nozdrzec z dnia 30 grudnia 

2022 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
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ustalenia wysokości tej opłaty. Wniosek przyjęto głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.    

 

Ad 5, 6. 

Wójt Stanisław Żelaznowski przedstawił informacje z realizacji uchwał i wydanych zarządzeń 

od XLIX sesji. 

 

Ad 7.  

Sprawozdania z rocznej działalności komisji przedstawili; Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych – Radna Grażyna Gładysz, w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Budżetu  

i Spraw Gospodarczych sprawozdanie z rocznej działalności przedstawiła – Radna Grażyna 

Gładysz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Radny Stanisław Szpiech, oraz 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Radna Anna Skórska. 

 

Ad 8. 

Plan pracy stałych komisji Rady Gminy Nozdrzec przedstawili: Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji – Radna Anna Skórska, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – 

Radny Stanisław Szpiech, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – Radna Grażyna 

Gładysz oraz w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych –

Radna Grażyna Gładysz. 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec – Adrian Skubisz przedstawił plan pracy Rady Gminy 

Nozdrzec na 2023 rok. 

 

Ad 9. 

Skarbnik - Halina Wandas przedstawiła i omówiła projekt uchwały budżetowej na rok 2023 

wraz z autopoprawkami, a następnie odczytała Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w sprawie projektu budżetu na rok 2023. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – Radna Grażyna 

Gładysz, przedstawiła pozytywną opinię do projektu budżetu gminy na rok 2023. 

 

W dyskusji nad projektem budżetu głos zabrali: 

Radny Stanisław Szpiech pytał o planowane inwestycje w miejscowości Hłudno, gdyż  

w projekcie budżetu brak jest informacji na ten temat. 

 

Wójt poinformował, że każdego roku są wykonywane inwestycje we wszystkich 

miejscowościach i tak będzie w tym roku. Przekazał również, że chwilowa nieobecność na sesji 

była spowodowana koniecznością podpisania wniosku z programu dróg popowodziowych na 

trzy drogi w miejscowości Hłudno. Będzie wykonywana wymiana lamp na ledowe oraz będą 

wykonywane remonty dróg.  

 

Radny Marian Zabój poinformował, że podczas analizy projektu budżetu na wspólnym 

posiedzeniu Wójt wyszczególnił odcinki budowy oświetlenia w Nozdrzcu, Radny stwierdził, 

że z otrzymanych informacji z inwestycji wynika, iż budowa oświetlenia będzie tylko na 

odcinku Jaszcz w kierunku Dynowa. Radny przekazując do zapoznania uchwałę Gminy 

Korczyna zakomunikował, że istnieje możliwość dofinansowań do budowy prywatnych studni 
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głębinowych dla mieszkańców, gdzie brak jest możliwości budowy wodociągu. Radny Marian 

Zabój pytał również o budowę chodnika przy drodze wojewódzkiej w Nozdrzcu. 

 

W odniesieniu do słów Radnego Mariana Zaboja, Wójt Stanisław Żelaznowski powiadomił, że 

będą realizowane wszystkie stare projekty oświetleniowe min. w miejscowości Nozdrzec  

w kierunku Łubna, w kierunku Wary. Dodatkowo wymienił stare odcinki budowy oświetlenia 

w całej gminie: Izdebki koło leśniczówki, Ujazdy w kierunku Wyręb i Siedliska oraz 

poinformował o planowanej wymianie wszystkich lamp oświetleniowych na ledowe.  

W sprawie dofinansowań do prywatnych studni głębinowych, Wójt stwierdził, że którą gminę 

stać to może sobie pozwolić na takie działania. W związku z przebudową sieci wodociągowej 

w Izdebkach i wstępnych obserwacjach, zlecono projekt na rozbudowę sieci w kierunku dołu 

do byłej szkoły nr 4. Planuje sie podjęcie działań w celu uzdatnienia wody przy Ośrodku 

Zdrowia w Nozdrzcu i remont sieci w Siedliskach. Na pytanie w sprawie budowy chodnika 

Wójt przekazał, że na budowę chodnika przy drodze wojewódzkiej w Nozdrzcu będzie 

przeznaczona kwota 2 100 000 zł. 

 

Sołtys Sołectwa Wesoła – Jarosław Dąbrowski pytając o planowane inwestycje w miejscowości 

Wesoła stwierdził, że w projekcie budżetu brak jest zabezpieczenia udziału własnego gminy na 

budowę chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Wesoła, o której informował  

w swym wystąpieniu Wicestarosta Brzozowski. 

 

Wójt w odpowiedzi poinformował, że środki na wskazaną inwestycję nie zostały zabezpieczone  

w projekcie budżetu, gdyż nie było pewności, co do jej realizacji, pismo ze Starostwa 

Powiatowego w Brzozowie w sprawie przedmiotowej inwestycji przesłano w styczniu 2023 r. 

I powiadomił o wystąpieniu o dofinansowanie na remont drogi Wesoła-Magierów  

z Rządowego Rozwoju Dróg oraz o pozyskaniu środków finansowych w kwocie około 70 tys. 

zł z Urzędu Marszałkowskiego na remont mostu. Wójt przypomniał, że Wesoła korzysta trzeci 

rok z rzędu z Funduszu Odbudowy Wsi - w ramach tych środków w tym roku zostanie 

wykonana siłownia zewnętrzna przy szkole podstawowej. 

 

Wobec braku chętnych w dyskusji nad projektem budżetu, Przewodniczący Rady Gminy 

Przystąpił go głosowania. 

 

Uchwała Nr L/438/2023 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nozdrzec na rok 2023 

przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 10. 

Skarbnik – Halina Wandas przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec wraz z autopoprawkami. 

 

Radny Marian Zabój opuścił obrady sesji podając powód Przewodniczącemu Rady Gminy,  

w związku z tym Rada obraduje w składzie 13 osobowym.  
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Następnie Skarbnik przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – Radna Grażyna 

Gładysz, przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nozdrzec. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w sprawie procedowanego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr L/439/2023 w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy 

Nozdrzec przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 15 minutową przerwę. 

 

Po przerwie realizowano kolejny punkt porządku obrad. 

 

Radny Piotr Ogrodnik opuścił obrady sesji podając powód Przewodniczącemu Rady Gminy,  

w związku z tym Rada obraduje w składzie 12 osobowy.  

 

Ad 11.  

Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Podkarpackiego 

w Rzeszowie.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Skarbnik poinformowała o zachodzącej zmianie w § 5 poprzez wykreślenie zapisu z mocą 

obowiązującą od dnia 01 stycznia 2023 r. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec przystąpił  

do głosowania. 

 

Uchwała Nr L/440/2023 w sprawie pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 

Podkarpackiego w Rzeszowie przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Brzozowskiego. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji oraz o wykreśleniu zapisu w § 4 z mocą obowiązującą od dnia 

01 stycznia 2023 r. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec przystąpił  

do głosowania. 

 

Uchwała Nr L/441/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Brzozowskiego przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec przystąpił  

do głosowania. 

 

Uchwała Nr L/442/2023 w sprawie zmiany uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 przyjęta została 

głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/435/2022 Rady Gminy Nozdrzec z dnia  

30 grudnia 2022 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad poszerzono o przedmiotowy 

projekt uchwały głosowaniem. 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec przystąpił  

do głosowania. 

 

Uchwała Nr L/443/2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/435/2022 Rady Gminy Nozdrzec  

z dnia 30 grudnia 2022 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 
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Ad 12. 

W wolnych wnioskach, Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek Radnego Stanisława 

Szpiecha w sprawie naprawy zniszczonych poręczy mostu na rzece Baryczka w miejscowości 

Hłudno w ciągu drogi gminnej nr 2016. Poręcze znajdujące się na tym moście są uszkodzone  

i niekompletne, co powoduje zagrożenie dla przechodzących osób w szczególności dzieci. 

 

Wójt przedstawił informacje na temat inwestycji: 

– przebudowa i rozbudowa sieci wodociągowej oraz stacji uzdatniania wody w Izdebkach – 

prace na ukończeniu, 

– dostawa pojazdu przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych z terenu Gminy 

Nozdrzec - dostawa pojazdu planowana na przełom marca i kwietnia 2023 r., 

– dostawa płyt drogowych (IOMB) na potrzeby Gminy Nozdrzec – dostawa płyt IOMB  

w perspektywie pierwszych dwóch tygodni lutego, 

– dostawa materiałów budowlanych dla potrzeb Gminy Nozdrzec – dostawa materiałów 

budowlanych (stal zbrojeniowa, cement, masa asfaltowa, rury) będzie miała miejsce  

w perspektywie najbliższych 21 dni roboczych, 

– dostawa kruszywa dla potrzeb Gminy Nozdrzec – w chwili obecnej trwa procedura 

zapytaniowa celem wyłonienia nowego dostawcy kruszywa dla potrzeb Gminy, są zamierzenia 

składowania kruszywa w kilku miejscach w gminie i rozwożenie go własnym transportem, 

– budowa gminnej oczyszczalni ścieków w Nozdrzcu na wartość 25 000 000,00 

– wielobranżowy nadzór inwestorski nad zadaniem pn.: „Budowa gminnej oczyszczalni 

ścieków w Nozdrzcu” – wymaganie narzucone dofinansowaniem z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych dla Gminnej oczyszczalni, 

– remont dróg na terenie Gminy Nozdrzec, w miejscowościach: Hłudno, Huta Poręby, Izdebki, 

Nozdrzec, Siedliska, Wara i Wesoła – w chwili obecnej złożono wnioski o dofinansowanie 

remontu dróg z kilku programów (m.in. FRDS, PROW). 

 

Radny Zbigniew Szpiech pytał czy w procedurze zapytaniowej został wskazany konkretny 

kamieniołom, ponieważ jest różnica, w jakości kruszywa. Radny poinformował również  

o załamanym przepuście na drodze do stacji uzdatniania wody w Izdebkach z drogi powiatowej. 

 

Wójt poinformował, że należy zaczekać do zakończenia procedury zapytaniowej. 

 

Radny Krzysztof Zawadzki pytał o dostępność dużych płyt drogowych. 

 

Wójt powiadomił, że jest możliwość zamówienia. 

 

Radna Anna Skórska pytała o plany zagospodarowania budynku dawnej SP Nr 4 w Izdebkach. 

 

Wójt zakomunikował, że w najbliższym czasie będzie złożony wniosek na zorganizowanie 

żłobka tym budynku w ramach Programu Maluch+. 

 

Radny Sylwester Bobola pytał o plany w związku z często psującym się gimbusem. 
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Wójt stwierdził, że są dwie możliwości: zakup lepszego autobusu lub zlecenie dowozu 

zewnętrznej firmie transportowej.    

  

Radna Grażyna Gładysz pytała czy w budynku, gdzie planowany jest żłobek byłaby możliwość 

wygospodarowania pomieszczeń na gabinety rehabilitacje – temat wielokrotnie podnoszony 

przez mieszkańców. 

Sołtys Sołectwa Hłudno wnioskowała o wymianę rynny na budynku SP w Hłudnie. 

Wójt poinformował, że przekaże sprawę zarządcy budynku, czyli dyrektorowi.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad L zwyczajnej sesji Rady Gminy Nozdrzec, 

Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady.  

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 


